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 במכללת אורנים 
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 אלון באום  אורנים והסטודנטיות במכללת  אגודת הסטודנטים יו"ר .1
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 אלה רומנו       נציגת החוג לגיל הרך  .8

 מיכל אליאס      נציגת החוג לחינוך מתמטי  .9
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 רוז מוסטובוי     נציגת החוג לחינוך חברתי קהילתי  .15

 צוף רון     שפה וספרות  -נציגת החוג לאנגלית   .16

 אור יצחק הרשקוביץ     נציג החוג לחינוך חברתי קהילתי  .17
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 אלון באום  יו"ר האסיפה:

 על סדר היום:

 מינוי חברי ועד מנהל  .1

 דיון בנוגע לשכר העובדים השעתיים  .2

 ינוי חברי ועדת מכרזים מ .3
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 17:33חה בשעה האסיפה נפת

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 י חברי ועד מנהל מינו

מינוי ועד מנהל וועדת  יש לנו  יום  ה סדר  על  .  במספר  30ישיבת מועצה  ברוכים הבאים ל  :באוםאלון  

שכתבתי  .  מכרזים כמו  מנהל  שוועד  אגיד  במייל  אני  שבה  לכם  בדרך  חשוב  מאוד  תפקיד  לו  יש 

פועלת גוזר  בסופו של דבר אתם הגוף שמקבל החלטות,  האגודה  את  מההחלטות מועצה  . הוועד 

האופרטיביות.   ההנהלהבנוסף,  ההחלטות  על  ופיקוח  לבקרה  שקשור  מה  זאת  כל  שלכם   הדרך, 

 . לדאוג שהדברים מתרחשים

נבחר  ועדת מכרזים שנועדה לדאוג שמי שנבחר להיות עובד בשכר באגודה  גם  במקביל אני אגיד שיש  

ר ושלושה  "סיו,  ר"יו   ם,מורכבת מחמישה אנשיהוועדה    על סמך ההתאמה הטובה ביותר לתפקיד.

 . מור ושלומית היו בוועדה השנה.נציגי חוגים

 ? מה עושים בוועד המנהל. שאלה :היכל נווה

.  אז כמו שאמרתי הוועד אחראי על הניהול של העמותה והחיבור בין המועצה להנהלהאלון באום:  

 וכד'. פניות של הסטודנטים כמובן שבמסגרת התפקיד בשנה האחרונה הוועד התעסק גם ב

ועדת מכרזים סופר  בוועד המנהל ואני רק רוצה להגיד שמהשנה האחרונה, ההשתתפות    מור גלובין:

 חשובה. וחשוב שכולנו נדע לקחת חלק בפעילויות ובוועדות השונות. 

 . אז נתחיל עם אריאנה חייט שהגישה את מועמדותה לוועד המנהל אלון באום:

. קראתי  משהו שם קסם לי.  יצא לי לדבר עם רועי.  באופן כללי שמעתי על התפקידאריאנה חייט:  

משהו אני עושה  ם אני עושה  אאני בנאדם ש.  זה הרגיש לי משהו מאוד משמעותיולים  ו הפרוטוק  את

י להיות חלק מהדברים.  נורא חשוב ל .  זהו בגדולהכי הרבה שאני יכולה.  לתת את  ,  אותו עד הסוף

 ת. להיות מעורבאני אשמח 

גלובין:   להבין מלמור  זמן  לי המון  הוועד  ה  קח  רואה את  ואיך שאני  באגודה  כל התפקידים  זה 

ת  המנהל זה עין חיצונית שאומרת מה נעשה ומה לא נעשה ואחרי שנתיים שאני פעילה בתור נציג

 חוג אני חושבת שאני יודעת לשים לב לכל הפרטים האלה. 

רומנו כמו  :  אלה  גדולים  מעשים  לעשות  לי  חשוב  ממש  שלומי ישהעלבגדול  מול  באמת  תי  ואני   .

צריך לקחת אחריות ומהצד השני קשה לי להיות בעמדה הפסיבית  חושבת שבשביל מערכים גדולים  

 ולכן בא לי להיות בוועד בשביל לדחוף. 

סיון, אני  יאני מרגיש שאני בן אדם שחשוב לו להיות חלק בתוך ארגונים גדולים. יש לי נ :  יובל רז

רמ"ח אקדמיה, יש לי היכרות די מעמיקה עם רוב החוגים השונים במכללה,    מגיע אחרי שהייתי

ועם גורמים שונים. אני חושב שאני יכול לזהות צרכים שונים של החוגים. אנחנו צריכים להעלות  

להיות בתפקיד  את הצרכים האלו בצורה טובה. חשוב לי להשפיע ואני חושב שזו הזדמנות כזאת.  

 .רו ביבכיר. אני אשמח אם תבח

  ושהכל אני אוהב לקחת חלק  .  מעוניין לקחת חלק בוועד המנהל  אנילפונית(:  )ט  אור יצחק הרשקו

אני אדע לקחת החלטות  ,  חברתי,  מעבר לזה אני אדם כריזמטי.  מתנהל כמו שצריך בראש ובראשונה

 יתי ראש מחלקת דוברות והסברה.י הל  "עבדתי תחת מוש המנכ  'שנה אב .  בשביל סטודנטים מהשטח
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והעלית את החשש שלך מהעומס ואם יהיה לך  במפגש הקודם ישבנו    .שאלה ליובל  בן עבו:  שובל

 זמן, ופתאום אתה מגיש מועמדות לוועד המנהל? 

 . אעשה את המקסימוםאני אני חושב שאני מסוגל לזה. יובל רז: 

 ?סדר עדיפויות ? זה נמצא לך בהאם באמת יהיה לך זמן. שאלה לאריאנהשובל בן עבו: 

מבחינתי זה להיות יותר  .  רק לומדת,  אני לא עובדת.  כל החיים שלי זה הלימודיםחייט:  אריאנה  

 . לי . את הזמן יהיה זמן באורנים

יש חמישה  .  בפתקיםתיעשה  הצבעה  לגבי ההצבעה. הלשואלים.  תודה למועמדים ותודה    אלון באום:

עד חברי ו  3נעבור להצעת החלטה למנות    רושם שלוש רשומות.מועמדים לשלושה מושבים. כל אחד  

 מנהל.

 בעה:סיכום תוצאות ההצ

 1, אור: 9: , יובל4, אלה: 7מור: , 6:  אריאנה

 מור גלובין ויובל רז מונו לחברי וועד מנהל. חייט,  נהרוש. אריאההצעה התקבלה ברוב הד

 

 דיון בנוגע לשכר העובדים השעתיים 

הכבוד  באום:  אלון הנבחריםלמו  כל  לתקנון    עמדים  לשנתייםה חברי  ו  יהי שבהתאם  מנהל    וועד 

היא שאפשר  לשנתיים  בבחירה  ההיגיון  .  בתקנון   בסופו של דבר זאת הכהונה שהוגדרה.  הקרובות

ל יו"ר וסיו"ר אז הוועד המנהל מנוסה יותר  רוכות טווח וכאשר יש תחלופה ש כניות אולקדם כך ת

אם אתם מעוניינים להגיש    אפשר להציע לשנות את האפשרות הזאת  .  ועם כהונה של שנה ולהיפך

 . הצעה

 ? מתי ייבחר אחד חדשהסגן יושב ראש? מה קורה עם שובל בן עבו: 

עם כל העיסוקים בסמינר וקליטת הנציגים וההנהלה לא התפניתי לבחור  .  את צודקתאלון באום:  

 התעסק בזה.צריך ל רכם. אניא אותו לאישו אבחר בהקדם ואביאת המועמד מבחינתי. 

לפני שנבחרתם    24למעשה    . נעבור לדיון הבא  כעת חברת המועצה שסיימה את  לנציגי חוג  שעות 

,  בבקשה להעלות את השכר השעתי של העובדים באגודה  פנתה לוועד המנהל,  נטע רומח,  תפקידה

השכר  לשעה.  שקלים    40לשכר של    עט מנהלת המשרד שהינה עובדת שעתית,כלומר כלל העובדים למ

עשה את החישוב שמדובר  הוא  .  בהתאם לתקנון  הוועד המנהל התכנסשקלים לשעה.    32הנוכחי הוא  

. מה שהם  ים להמליץ אליוה ממה שהם היו מוכנשזה יותר גבובהוצאות השכר    25%בתוספת של  

מה השאלות  מה שחשוב לי בדיון הזה הוא להבין . שקלים 34או  33-לעלות ה לכן המליצו זה בעצם 

א כדי  שמטרידות  שלנ  נוכלש תכם  הבאה  בישיבה  התקציב  הצעת  את  לגבש  כיצד  בעצם  להבין  ו. 

ל  של    33-העלאה  תקציבית  תוספת  משמעותה  והעלאה    10,000-כשקלים  השכר    34-ל להוצאות 

 להוצאות השכר.  23,000-וספת תקציבית של כ שקלים משמעותה ת 

 . אגורות ושהתקציב של תרבות יישאר כמו שהוא 82ה של א אני תומך בהעל יובל רז:

י  תאני חושבת שזה יכול לצאת מש.  י לגעת במחלקת תרבותאחושבת שלא כדאני    בן עבו:  שובל

 . העלאה של המשכורת לא צריכה לפגוע במי שמשלם. מחלקות שונות

 ?של המחלקה נשאר לשנה הבאההתקציב האם  גלובין: מור
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לנו סכום מסואלון באום:   נכנס  ובנוסף  ,  יםבסופו של דבר  לנו תמיכות של המכללה  הכנסות  יש 

, יתרה משנה קודמת בעצם,  הכנסותנספר כשירותים וגם יש יתרה משנה קודמת . כסף שנשאר  מ

 .הכסף לסעיפים תקציביים מחדש, בהתאם לתוכניות עבודה ולאישורכםאת ומחלקים 

. להעלות  שנהה ואולי להעלות פעם נוספת בסוף איש הרבה גמישות בכסף אני בעד העלמור גלובין:  

 בסכום נמוך גם כמה עשרות אגורות בשאיפה שבסוף יגיע לסכום מכובד יותר. 

דיון זה רוח כללית ובהתאם לזה  .  הם ברמת דיון וחלק זה החלטהפה  חלק מהדברים  אלון באום:  

 התקציב הקרוב. הצעת החלטה מסודרת ומגובשת במסגרת ונביא  נבנה את התקציב 

 

 דת מכרזים י חברי ועמינו

ריבוי  . בשנה האחרונה היה לנו  מבחינתי שלא ייפגשו כל השנה  נעבוד לוועדת מכרזים.אלון באום:  

עזבו  מכרזים תפקיד  שבעלי  סיבות  מיני  כל  היחידה  בעקבות  הנציגה  הייתה  מור  את  .  שהגישה 

יודע להתחייב  אני  .  אליה  בשלב מסוים שלומית הצטרפהמועמדותה ו מות הישיבות של  על כלא 

 הוועדה. כמו שאמרתי, אני מקווה שלא תיפגש בקרוב.

 ... )לא תומלל( ני בא לעבודאנווה היכל: 

חשוב לי  ול  להכאני לא פנויה    .ני רוצה לקחת על עצמי עוד אחריות במהלך התואראשובל בן עבו:  

בוחרת  י  היית אני    לבחור תפקידים חשובים. אני אדם מאוד ביקורתי יש לי מה להגיד על הקודמים.  

 .מבחינתי סיף שזה תפקידים גדוליםאני רק או .שמח לעשות את התפקיד הזהואאחרת 

לדעת  מתאים ולבחור את האדם שהכי  חשוב  .  אני אדם שתומך בשיתוף פעולהגנוט ברזילי:    מיה

 .  אני מאוד פרפקציוניסטיתו. איתלעבוד 

כרות  יהה.  ת פסיכוטכנית הרבה שניםנמאבח  תיייאמת שאני רוצה לעשות את זה כי ה האלה רומנו:  

 ם אני יכולה לתרום למה לא. אשלי עם אדם תוך כדי ראיון הוא יחסית מאוד קצר ו

 .מכרזים תעדחברי ו  3נעבור להצעת החלטה למנות אם כך,  אלון באום:

 בעה:סיכום תוצאות ההצ

 7: אלה, 7:  מיה, 9:  שובל, 3: נווה

 .ועדת מכרזיםלחברי אלה רומנו ומיה גנוט ברזילי  ,שובל בן עבורוש. ההצעה התקבלה ברוב הד

 

 גמול מזכיר הוועד המנהל וחברי ועדת ביקורת 

המלצת הוועד  אלון הציג את הנושאים והצעות ההחלטה שהגיעו בעקבות    וי.נושא זה לא תומלל כרא

 מכן התקיים דיון ער במועצה. המנהל ולאחר 

ולקבוע את שיטת מתן הגמול לחברי    31.08.22לשנות את החלטת המועצה מיום  הצעת החלטה  

בלבד בחודש  אחת  ישיבה  בעבור  שיינתן  כך  מנהל  השתתכ  .ועד  אשר  ועד  חבר  ביותר לומר,  ף 

, גם אם טרם הגיע למכסת הישיבות המאושרת. וכן לאשר  זאתת, לא יתוגמל בגינה ויבה אחמיש

  2הגמול לחברי ועדת ביקורת כך שיינתן בעבור ישיבה אחת בחודש בלבד, למעט    את שיטת מתן

כאשר לפחות אחת מהן הינה ישיבת ועדה    בלבד  חודשים בהן יקיימו שתי ישיבות באותו החודש

 חברי הוועדה את דו"ח הביקורת כמתחייב בתקנון.אשר בה כתבו 

 בעה:סיכום תוצאות ההצ

 0: נמנע,  1: נגד, 9: בעד
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 רוש. ההצעה התקבלה ברוב הד

 

ולאשר מתן גמול למזכיר הוועד המנהל    12.10.20לשנות את החלטת המועצה מיום  הצעת החלטה  

 . לישיבה  "חש 350לישיבה ולחברי הוועד המנהל וחברי ועדת ביקורת על סך  ש"ח  400על סך 

 בעה:סיכום תוצאות ההצ

 0: נמנע,  2: נגד, 8: בעד

 רוש. ההצעה התקבלה ברוב הד

 

 

 

 בברכה,

   אלון באום, יו"ר

 אורניםבמכללת אגודת הסטודנטים והסטודנטיות 

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 לאישור המסמך הנ"ל להלן החתימות הנדרשות: 

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 אמלשם 

 

 מספר ת.ז. 

 

 חתימה 

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 שם מלא

 

 מספר ת.ז. 

 
 

 חתימה 
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